
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXVI/2020 

XXVI Sesja w dniu 25 listopada 2020  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:41 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1.     Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 10 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

      2.     Przedstawienie porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

28.10.2020 r. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia  

28.10.2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 28 października 2020 r.  

do dnia 25 listopada 2020 r 

Radnie nie mieli pytań do sprawozdania z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli pytań i nie wniesiono interpelacji. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz uchwały w sprawie zmiany budżetu. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 



Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących 

w 2021 roku 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących 

w 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

d) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez 

część roku. 



Przewodniczący Rady omówił uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez 

część roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

e) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Młynary na lata 2020-2023 z 

perspektywą na lata 2024-2027 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Młynary na lata 2020-2023 z 

perspektywą na lata 2024-2027.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

f) ustanowienia pomnika przyrody 

 

Pani Burmistrz zapytała, kto będzie sprawował opiekę nad pomnikiem przyrody. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że Pani Burmistrz osobiście. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia pomnika przyrody.  

 



 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

g) zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska 

NIEOBECNI (5) 

Regina Chabros-Dusza, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska, Tadeusz 

Wandrowski 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek i zapytania. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o pozostanie po Sesji Rady w celu ustalenia terminu 

kolej Sesji Rady oraz posiedzenia komisji. 

Pani Burmistrz zabrała głos w sprawie pożaru w Kurowie Braniewskim, w wyniku którego 

spłonęło całe wnętrze domu. Pani Burmistrz poprosiła o to by chętni, którzy chcą pomóc 

poszkodowanej rodzinie zgłaszali się do Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach. 

Poinformowała, że udzieliła pogorzelcom dotacji celowej w wysokości 2.000,00 zł. oraz 

wystąpiła do Starostwa Powiatowego w Elblągu o udzielenie wsparcia finansowego dla 

poszkodowanych w pożarze. Pani Burmistrz poinformowała również, że Starosta Elbląski 



udzielił pomocy finansowej w kwocie 3.000,00 zł. Zaapelowała również do wszystkich 

mieszkańców gminy o pomoc dla poszkodowanych. 

Przewodniczący poinformował, że trwa zbiórka internetowa dla poszkodowanej rodziny oraz 

poprosił o wsparcie dla rodziny za pomocą mediów społecznościowych.  

 

10. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

  

 

Przewodniczący 

 Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

   

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


